
Farmaceutische industrie reageert op kritiek
nieuws

De nationale beroepsvereniging van de farmaceutische bedrijven, pharma.be, heeft
maandag in een persbericht benadrukt dat zij wel degelijk haar verantwoordelijkheid
opneemt inzake het goed gebruik van diergeneesmiddelen. pharma.be reageert hiermee op
kritiek van het Federaal Agentschap voor Voedselveiligheid. Volgens het agentschap
dwingen enkele farmaceutische bedrijven en dierenartsen de hele keten tot
overconsumptie.
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De nationale beroepsvereniging van de farmaceutische bedrijven, pharma.be, heeft maandag in een
persbericht benadrukt dat zij wel degelijk haar verantwoordelijkheid opneemt inzake het goed
gebruik van diergeneesmiddelen. pharma.be reageert hiermee op kritiek van het Federaal
Agentschap voor Voedselveiligheid. Volgens het agentschap dwingen enkele farmaceutische
bedrijven en dierenartsen de hele keten tot overconsumptie.
Pharma.be benadrukt in het persbericht dat er al enkele maanden een dialoog aan de gang is tussen
de farmaceutische bedrijven enerzijds en een aantal overheidsinstanties, waaronder het
Voedselagentschap, anderzijds. Enkele voorstellen van de farmaceutische industrie zouden zelfs
opgenomen zijn in een wetsontwerp van minister Demotte, dat ter consultatie voorligt sinds 24
december 2003. De farmaceutische industrie is daarom verbaasd over de timing van de kritiek van
het Voedselagentschap.
In het persbericht stelt pharma.be dat ze op eigen initiatief een voorstel tot wetswijziging heeft
geformuleerd inzake de commercialisering van diergeneeskundige middelen. Minister Demotte zou
deze voorstellen ook hebben overgenomen in het wetsontwerp.
Daarnaast benadrukt de beroepsverening van de farmaceutische bedrijven dat de diergeneeskundige
industrie de jongste jaren enorme investeringen heeft gedaan om de veiligheid van mens, dier en
milieu te waarborgen inzake het gebruik van diergeneeskundige antibiotica. Zo zou het
antibioticagehalte in het vlees op de Belgische markt steeds onder de veiligheidsdrempels blijven die
door Europa vastgelegd werden.
Ten slotte vraagt pharma.be het Voedselagentschap om de wetgeving op de diergeneeskundige
bedrijfsbegeleiding effectief toe te passen. Deze wetgeving vraagt dat dierenartsen registers
bijhouden van de datum, duur en hoeveelheden diergeneesmiddelen die zij toedienen. De wet
beperkt ook het aantal veeteeltbedrijven waarvoor een bedrijfsdierenarts verantwoordelijk is.
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